
FKA motion 2: Krediteringar 

Krediteringar från SFF mot anslutna klubbar hanteras idag via kreditfakturor. Kreditfakturor nyttjas 
idag mot framtidda SFF fakturor och sker endast genom att aktivt referera till en kreditfaktura vid 
betalning.  

SFF bör utgå ifrån att klubbar inte har ekonomer som kassörer. Nuvarande krediteringsrutin är 
onödigt krånglig och administrativ för både SFF och de anslutna klubbarna. Kreditering sker endast 
om klubben aktivt påkallar att en kreditfaktura finns.  

FKA föreslår stämman att SFF från och med 2017 ändrar rutinerna för kreditering så att 
återbetalning/utbetalning alltid görs till respektive mottagande klubb. 
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